
P r o t o k ó ł  Nr XXIV/2008 
 
z odbytej  sesji  Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 17 grudnia 2008r. w sali Urzędu 
Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1010 do 1443. 
 
Obecnych 14 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej / lista obecności w załączeniu do 
protokółu /.  
 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Sekretarz Miasta      - Pan Roland Fabianek 
3. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
4. Radca Prawny      - Pani BoŜena Kindler 
5. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach : 
                                                                                              - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pan Józef KałuŜy  
        - Pan Bogusław Dziedzic  
        - Pani Eryka Jonek 
        - Pan Kazimierz Jankon 
        - Pan Karlak Włodzimierz 
        - Pan Miemiec Jan  
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Gallus Erwin  
        - Pan Wilhelm Daniel 
                                - Pan Trembulak Szczepan  
6. Kulisy Powiatu 
7. Dyrektor MGOK 
8. Burmistrz Praszki 
9. Firma „Ania” Wieluń 
 
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XXIII/2008 z dnia 27.11.2008r.  
5.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmiany uchwały Nr XXIII/174/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia   
           27.11.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania    
           Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów   
           Śląski na rok 2008. 
     b)   przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości niezabudowanej połoŜonej w Gorzowie    
           Śl.  

c)  ustalenia wysokości diet dla sołtysów i przewodniczących osiedli 
      d)  wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia komunalnego z Gminą Praszka w sprawie    
           odbioru i oczyszczania ścieków 
      e)  określenia zasad wnoszenia, cofania, zbywania udziałów i akcji spółek kapitałowych   
           przez Burmistrza Gorzowa Śląskiego 
      f)  wyraŜenia zgody na nabycie udziałów w Oczyszczalni Ścieków Praszka spółka z o.o.  

 g) zmiany budŜetu gminy na 2008 rok 



   
6.  Uchwalenia budŜetu gminy na 2009r 

- odczytanie projektu uchwały budŜetowej 
- odczytanie opinii składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie     
  uchwały budŜetowej 
- odczytanie opinii i wniosków komisji przez jej przewodniczących lub zastępców 
- przedstawienie stanowiska Burmistrza do opinii i wniosków poszczególnych komisji 
- dyskusja nad wnioskami komisji 
- głosowanie kaŜdego wniosku osobno 
- głosowanie całej uchwały budŜetowej 

7.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
      międzysesyjnym. 
8.   Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

      9.   Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
    10.   Wolne wnioski i informacje.  
    11.   Zakończenie obrad .       
                 

Ad1. Otwarcia XXIV sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Roman Neugebauer – witając radnych, zaproszonych gości. Stwierdzając 
jednocześnie, Ŝe w sesji uczestniczy 14 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej, co 
stanowi kworum przy którym moŜe obradować i podejmować uchwały Rada Miejska.   
 
Ad2. Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
 
Ad3. Pan Roman Neugebauer - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iŜ radni 
otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesje oraz projekty uchwał. Poinformował 
o wprowadzeniu dodatkowej uchwały w sprawie:  
- uchwalenia Programu Współpracy Gminy Gorzów Śl. z Organizacjami                   
  Pozarządowymi na rok 2009.  
Rada Miejska przyjęła zmiany porządku obrad 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 
radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
Rada Miejska przyjęła porządek obrad 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej. 
Przewodniczący  Rady Miejskiej- pan Roman Neugebauer poinformował, Ŝe na korytarzu czeka 
delegacja ze Szkoły z Uszyc. 
Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej podziękowała Radnym, Burmistrzowi za termomodernizację 
budynku szkolnego. 
Uczniowie Szkoły Podstawowej odśpiewali kolędy.  
Przewodniczący podziękował, za kolędy Ŝycząc jednocześnie nauczycielom i uczniom Wesołych 
Świat. 
 
Ad4. Protokół Nr XXIII/2008 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27-11-2008r 
został przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (10 głosami „za” na 
obecnych na sesji 14 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej) do wglądu w biurze 
Rady Miejskiej .  
Nie wniesiono do protokółu uwag.  
 
Ad5a.Pani Joanna Erd –Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie : zmiany uchwały Nr XXIII/174/2008 Rady Miejskiej w 
Gorzowie Śl. z dnia 27.11.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie 
Gorzów  Śląski na 2008 rok. 



 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji ds. 
BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXIV/182/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 17 grudnia 2008r w 
sprawie: zmiany uchwały Nr XXIII/174/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27.11.2008 
dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów  Śląski na 2008 rok. 
została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 
Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5b. Pan Artur Tomala-Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: przeznaczenia do 
sprzedaŜy nieruchomości niezabudowanej połoŜonej w Gorzowie Śl. są to grunty za działka przy 
ul. Byczyńskiej i ul. Wołowej. Burmistrz poinformował, Ŝe działkę przy ul. Byczyńskiej wygrała 
firma pod usługi, a nie jak krąŜą plotki Ŝe będzie tam masarnia. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Uchwała Nr XXIV/183/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 17 grudnia 2008r w 
sprawie: przeznaczenia do sprzedaŜy nieruchomości niezabudowanej , połoŜonej w Gorzowie Śl. 
została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 
Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5c. Pan Roman Neugebauer – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w 
sprawie : ustalenia wysokości diet dla sołtysów i przewodniczących osiedli 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Uchwała Nr XXIV/184/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 17 grudnia 2008r w 
sprawie: ustalenia wysokości diet dla sołtysów i przewodniczących osiedli została podjęta przez 
Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy 
skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
W międzyczasie na sesję przybyli przedstawiciele firmy „Ania „ z Wielunia. 
Pan Roman Neugebauer – Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu  przedstawicielom 
firmy. 
Pan Simbor poinformował, Ŝe są firmą wiarygodną i posiadają gwarancje Skarbu Państwa. Nie 
podpisanie umów z RSP Nowa Wieś i RSP Zdziechowice nie oznacza rezygnacji z inwestycji na 



terenie tutejszej Gminy. Na dzień dzisiejszy podpisane są juŜ pierwsze umowy z osobami 
prywatnymi, jeŜeli RSP podpiszą z inną firmą umowy my w tym wypadku postawimy mniej 
wiatraków. 
Sołtys Karlak zapytał o wypowiedzenie w ciągu 5 lat , czy to znaczy Ŝe firma nie będzie płacić 
dzierŜawy przez 5 lat. 
Pan Sinbor  poinformował, Ŝe 5 lat jest przed zakończeniem umowy , inwestorem jest Rząd 
Polski i jest to niemoŜliwe , Ŝeby nie płacić dzierŜawy przez 5 lat.  
Radny Helios zapytał, czy te wiatraki nie będą się nakładać. 
Sekretarz poinformował, Ŝe jak będą musiały być wydawane decyzje o warunkach zabudowy i 
pozwolenia. 
Pan Sinbor podziękował za udział  w sesji Ŝycząc wszystkim Wesołych Świąt. 
 
Ad5d. Pan Artur Tomala-Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: wyraŜenia zgody na 
zawarcie porozumienia komunalnego z Gminą Praszka w sprawie odbioru i oczyszczania 
ścieków. 
Na sesje przybył Burmistrz Praszki Jarosław Tkaczyński który zabrał głos informując, Ŝe 
pierwsze plany były juŜ 2001 roku ale nie doszły do skutku. Celem podpisania tego 
porozumienia jest zapewnienie dla Gminy Gorzów Śl. ceny hurtowej oczyszczania i przesyłu 
ścieków. Cena hurtowa dla Gminy Gorzów Śl. nie moŜe przekraczać wysokości opłaty 
ponoszonej przez mieszkańca Gminy Praszka za 1m 3odprowadzonych ścieków. Wczoraj na 
sesji podejmowaliśmy takie same uchwały i zostały podjęte jednogłośnie z czego bardzo się 
cieszę.  
Radny Edward śurawicki zapytał , czy podpisanie tego porozumienia będzie miało wpływ na 
dalszą  realizację kanalizacji sanitarnej w Gminie.  
Burmistrz poinformował, Ŝe podpisanie porozumienia przyspieszy budowę dalszej 
kanalizacji. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Uchwała Nr XXIV/185/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 17 grudnia 2008r w 
sprawie: wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia komunalnego z Gminą Praszka w sprawie 
odbioru i oczyszczania ścieków została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami 
„za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
Pan Roman Neugebauer – Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował Burmistrzowi 
Praszki i Burmistrzowi Gorzowa Śl. doprowadzenia do finału tej sprawy.  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5e. Pan Roman Neugebauer – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w 
sprawie : określenia zasad wnoszenia, cofania, zbywania udziałów i akcji spółek kapitałowych           
przez Burmistrza Gorzowa Śląskiego 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Uchwała Nr XXIV/186/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 17 grudnia 2008r w 
sprawie: określenia zasad wnoszenia, cofania, zbywania udziałów i akcji spółek kapitałowych   
przez Burmistrza Gorzowa Śląskiego została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 
głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 



Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5f. Pan Artur Tomala-Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: wyraŜenia zgody na 
nabycie udziałów w Oczyszczalni Ścieków Praszka sp. z o.o. Burmistrz poinformował, Ŝe data 
porozumienia  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Burmistrz  Pan Artur Tomala poinformował o kupnie udziałów w sp. z o.o. Oczyszczalnia 
Ścieków Praszka w tym roku będzie to 13 udziałów na kwotę około 250.000 zł. W kaŜdym 
następnym roku,  będą kupowane kolejne udziały , wykup wszystkich udziałów nastąpi do 31-
12-2013 roku ,wtedy staniemy się pełnymi udziałowcami w spółce.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer poinformował, Ŝe Gmina Gorzów 
nabędzie co najmniej 20 % udziałów w spółce. Wartość udziałów będzie liczona na podstawie 
bilansu spółki na dzień 1-01-2008r. Na zakup w/w udziałów zostanie zawarta umowa pomiędzy 
gminami w formie aktu notarialnego. 
 
Uchwała Nr XXIV/187/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 17 grudnia 2008r w 
sprawie: wyraŜenia zgody na nabycie udziałów w Oczyszczalni Ścieków Praszka sp. z o.o.  
została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 
Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5g. Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany budŜetu 
gminy na 2008r. 
 Zwiększa   się dochody gminy o kwotę     520.975 zł 
 Po dokonaniu zmian dochody gminy wynoszą  16.413.146,34 zł 
 W  §   2  uchwały wprowadza się następujące zmiany : 
 Zwiększa się wydatki budŜetu gminy o kwotę   650.975 zł 
 Zmniejsza się wydatki  budŜetu gminy o kwotę    130.000 zł 
  Po dokonaniu zmian wydatki budŜetu gminy wynoszą  18.111.512,34 zł. 
                                                                              
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący Komisji ds. BudŜetu, 
Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Radna ElŜbieta Lepsza zgłosiła wniosek o przeznaczenie kwoty 40.000 zł. z tegorocznego 
budŜetu  na dofinansowanie świetlice wiejskich z pozostałych środków. 
Burmistrz- pan Artur Tomala poinformował, Ŝe ze względu na krótki okres realizacji wniosek 
pozostawić do zgłoszenia w przyszłym roku. 
 
Uchwała Nr XXIV/188/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 17 grudnia 2008r w 
sprawie zmiany budŜetu gminy na 2008r. została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 
głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5h. Pan Roland Fabianek-Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie: uchwalenia 
Programu Współpracy Gminy Gorzów Śl. z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2009.  
 



Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Uchwała Nr XXIV/188/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 17 grudnia 2008r w 
sprawie: uchwalenia Programu Współpracy Gminy Gorzów Śl. z Organizacjami                   
  Pozarządowymi na rok 2009 została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami 
„za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad6. Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu 
gminy na 2009 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer odczytał: 
 
Uchwałę Nr 547/2008 z dnia 15.12.2008r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o przedłoŜonym przez Burmistrza Gorzowa 
Śląskiego projekcie budŜetu gminy na 2009r., 
 
Uchwałę Nr 548/2008 z dnia 15.12.2008r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o moŜliwości sfinansowania deficytu budŜetu 
przez Gminę Gorzów Śląski w 2009 r. 
Uchwałę Nr 549/2008 z dnia 15.12.2008r Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o prawidłowości dotyczącej uchwały budŜetowej 
prognozy kwoty długu Gminy Gorzów Śląski.  
 
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Komisji Gospodarki 
Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, Komisji ds. BudŜetu, Finansów i działalności 
Gospodarczej odczytali opinie wraz z autopoprawkami. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer odczytał: wniosek Radnego 
Edwarda śurawickiego w sprawie zabezpieczenia środków w budŜecie na 2009r na adaptację 
budynku po byłej szkole na mieszkania i opracowanie planu przystosowania pomieszczeń w 
budynku przedszkola pod świetlicę wiejską i remont obecnej biblioteki w  kwocie 250.000 zł. 
Radny Edward śurawicki – ponadto uzasadniając  wniosek poinformował, Ŝe budynek nie 
spełnia wymogów technicznych, by na dzień dzisiejszy mogła mieścić się w nim świetlica oraz 
biblioteka.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer- po wysłuchaniu Pana śurawickiego 
stwierdził, Ŝe jego zdaniem wniosek jest kompletny , naleŜy jednak wskazać źródło 
sfinansowania tego zadania. Zaciągnięcie kredytu na to zadanie spowoduje zwiększenie  
deficytu, na co  Burmistrz nie wyraził zgody. 
Przewodniczący poprosił radnych o wyraŜenie swoich opinii w tej sprawie. 
Radny Zygmunt Pisula –poparł wniosek radnego , a środki na sfinansowanie zaproponował 
pozyskać częściowo ze środków przeznaczonych na rewitalizację parku . 
Burmistrz Pan Artur Tomala poinformował , Ŝe takie zadanie jak renowacja parku jest potrzebne 
, a ponadto odstąpienie od jego realizacji spowoduje utratę dofinansowania z Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich. 
Następnie poinformował, Ŝe są prowadzone rozmowy ze Starostwem Powiatowym w Oleśnie na 
temat kupna bądź przejęcia przez Gminę budynku, w którym obecnie mieści się Ośrodek 
Zdrowia w Zdziechowicach. Budynek ten jest  w dobrym stanie techniczny i w związku z tym 
biblioteka oraz świetlica mogłyby zostać przeniesione to tego budynku. Burmistrz 
zaproponował, by realizację wniosku Pana śurawickiego przesunąć na I kwartał 2009r , kiedy 



będzie znana dokładna kwota nadwyŜki budŜetowej oraz wpłyną pieniądze ze sprzedaŜy 
kolejnych działek.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer poprosił Panią Dyrektor MGOK o 
opinię o stanie biblioteki w Zdziechowicach. 
Pani Dyrektor MGOK poinformowała, Ŝe cały budynek jest bardzo złym stanie (odpadają tynki). 
W sprawie wniosku radnego Pana śurawickiego zabrał równieŜ głos sołtys wsi Zdziechowic Pan 
Karlak  poinformował, Ŝe Rada sołecka wsi Zdziechowice spotka się w miesiącu grudniu br. W 
tej sprawie oraz budynku obecnego ośrodka zdrowia i przedstawi swoją opinię. Ponadto poprosił 
, by poddać pod głosowanie wniosek Pana śurawickiego oraz Pana Pisuli na tej sesji. 
Następnie głos zabrał Radny Mrozek Henryk który zgłosił wniosek o adaptacje budynku po byłej 
Szkole w Zdziechowicach na mieszkania socjalne. Wniosek uzasadnił duŜym zapotrzebowaniem 
na mieszkania w gminie.  
Radny Zygmunt Pisula- wycofuje swój wniosek ze względu na informacje jaka przedstawił 
Burmistrz o przejęciu lub kupnie Ośrodka Zdrowia w Zdziechowicach.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer zaproponował, Ŝe jeŜeli wniosek 
zostanie pozytywnie przegłosowany, wówczas wniosek ten znajdzie się w uchwale budŜetowej 
na 2009 rok. Jednak Burmistrz nie wyraził zgody na zaciągnięcie kredytu w przyszłym roku na 
ten cel.  
Radny Edward śurawicki zaproponował przełoŜyć wniosek do czasu, gdy będzie znana kwota 
nadwyŜki budŜetowej, poprosił tylko o gwarancję wykonania tego wniosku w miarę moŜliwości 
w pierwszej kolejności w przyszłym roku. W związku z tym zrezygnowano z przegłosowania 
tego wniosku.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer zaproponował poddać pod głosowanie   
wniosku Radnego Mrozka w sprawie adoptacji budynku byłej szkoły na mieszkania socjalne ze 
środków nadwyŜki budŜetowej.   
Wniosek został poddany pod głosowanie jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 
14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer poprosił sołtysa wsi Zdziechowice o 
opinie Rady Sołeckiej w sprawie wniosku Pana śurawickiego oraz budynku Ośrodka Zdrowia 
w Zdziechowicach na piśmie na następna sesje Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer poinformował o autopoprawkach 
wniesionych do budŜetu na 2009 rok.  
Autopoprawki zostały poddane pod głosowanie jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na 
sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała Nr XXIV/190/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 17 grudnia 2008r w 
sprawie uchwalenia budŜetu na 2009 rok została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 
głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad7. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer poinformował Radnych o 
otrzymanym zaproszeniu z Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu z Praszki na turniej 
siatkowy męŜczyzn w dniu 19.12.2008r o godz. 1600. 
 
Ad8. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/. 
Burmistrz poinformował , o otrzymanym podziękowaniu : 
- od Klubu Emerytów za wsparcie otrzymane z MGOK. 
- od Rady Sołeckiej Pawłowic za wsparcie Octoberfestu 
Burmistrz podziękował Radnym za przyjęcie budŜetu na 2009 rok. 
 



 
Ad10. Sołtys wsi Zdziechowice poprosił o interwencję w sprawie niszczenia drogi asfaltowej 
powiatowej biegnącej przez Zdziechowice w kierunku Praszki przez samochody woŜące 
piasek  z pobliskiej piaskowni do Praszki . 
Przewodniczący poprosił sekretarza Pana Rolanda Fabianek o przedstawienie tej sprawy na 
najbliŜszym posiedzeniu Zarządu Powiatu. 
Ponadto Burmistrz poinformował, Ŝe będzie interweniować w tej sprawie , i jeŜeli zajdzie 
taka potrzeba sprawa ta zostanie zgłoszona Policji w Praszce. 
Radny Henryk Krzymiński zgłosił o powstałym zapadlisku na drodze Wojewódzkiej w 
miejscowości Zdziechowice w miejscu gdzie był naprawiany mostek. 
Radny Joachim Kinach zgłosił wniosek , by gmina przygotowała w przyszłym roku kolejną 
działkę pod przetarg na działalność usługowo-handlowa lub produkcyjną,  biorąc pod uwagę 
korzystną sprzedaŜ działki przy ulicy Byczyńskiej. 
 
Ad11. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer stwierdził, Ŝe wyczerpany 
został porządek obrad, dziękując za udział w obradach, zamykając XXIV sesję Rady 
Miejskiej. 
 
 
   
Protokółowała         Przewodniczył 
 
M. Zoremba                    Roman Neugebauer 
 
L. Famuła 
 
 
 
 
 
 
 


